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Til: Sundhedsministeren 

Bidrag til besvarelse af spørgsmål 1089 fra Sundheds- og Ældreudvalget til 

Sundhedsministeren 

 

Spørgsmål 

15. august 2017 har Sundheds og Ældreudvalget bedt Sundhedsministeren anmode 

om, at Region Hovedstaden oplyser, hvad det vil koste før end Sundhedsplatformen er 

fuldt implementeret, og er der et realistisk bud på, hvornår det vil ske.  

 

Svar 

Region Hovedstaden kan oplyse, at Sundhedsplatformen er implementeret på alle hos-

pitaler i Region Hovedstaden og vil i november 2017 blive implementeret på alle sy-

gehuse i Region Sjælland.  

 

Når implementering er afsluttet med udgangen af 2017 i Region Sjælland, overgår 

Sundhedsplatformen fra en implementeringsorganisation til drift i en fælles drifts- og 

udviklingsorganisation, som Region Hovedstaden og Region Sjælland har etableret i 

fællesskab.  

 

Der vil i forhold til Sundhedsplatformen – ligesom det er normalt for alle andre it-

systemer – herefter blive arbejdet med løbende udvikling og tilpasning af systemet ef-

ter organisationernes og brugernes behov. 

 

Der vil i regi af den fælles drifts- og udviklingsorganisation blive afsat midler og prio-

riteret ressourcer til den fortsatte udvikling.    

 

Hvad angår omkostninger i forhold til implementering af Sundhedsplatformen i Regi-

on Hovedstaden henvises til regionsrådssag nr. 7: ”Status for Sundhedsplatformens 
økonomi og implementering”, som blev forelagt regionsrådet den 22. august 2017. I 
sagens bilag 2 redegøres for de samlede omkostninger ved anskaffelse og implemente-

ring af platformen.  Bilaget er vedhæftet svaret (Bilag 1). 
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